
 
Dagsorden for 
skolebestyrelsesmøde 
på Skjoldhøjskolen 
 
Dato: 22.08.23 
17.00 – 20.00 
(Der vil være en mad til 
mødet) 
 
Særligt indbudte 
deltagere: 
Helle, 0a 
Troels, 0b 
Joan, 0b 
 
Afbud: Nikolai 
Fraværende: 
 
Mødeleder: Mikkel  
Sekretær: Astrid 

    

Punkter Indhold Ansvarlig
/tid 

Status 
for 
punkt 

Referat 

1.   
Godkendelse af referat 

   Er sendt ud og underskrives næste gang. 

2.  
Godkendelse af 
dagsorden 

    AHL manglede i indkaldelsen  

3. Velkommen til Astrid 
 

   Astrid præsenterer sig selv og skolebestyrelsen 
præsenterer sig  



 
4. Konstituering  Jf. gældende forretningsorden, skal Skolebestyrelsen 

konstituere sig med en formand og en næstformand. 
Efter gældende Styrelsesvedtægt skal disse vælges 
blandt de forældrevalgte. 

  Bestyrelsen konstituerer sig. 
Mikkel vælges som formand  
Rene næstformand 

5. Forældre-forældre-
samarbejde 
 

Vi får besøg af børnehaveklasselederne Helle og Troels 
og skal planlægge forældremøde-besøgende mhb på 
at udfolde det styrkede forældre-forældre-samarbejde 
 
Se vedhæftede folder, som skal præsenteres på 
kommende forældremøder i september. 

  Jane fortæller om planen for forældresamarbejde 
og der aftales besøg til forældremøderne med 0. 
årgang.  
0-1 årgang holder forældremøde d. 29. august og 

der vil være et oplæg om 
forældresamarbejdet med pjecen.  

Astrid retter informationen om kontakt inden 
pjecen trykkes. 
Vi drøftede vigtigheden af samarbejdet og at man 
reagerer når man oplever ikke acceptabel adfærd 
ved at være nysgerrig. Dette understreger 
behovet for at forældrene lærer hinanden at 
kende i klassen og på årgangen. 

5. Orientering fra 
ledelse 
 

- Skoleopstart 
- Elevtal 
- Økonomi 
- Organisering i Børn og Unge 
- Klyngesamarbejdet 

  Loftprojektet trækker ud. Der er restordre på 
trold Tech. De laver personalestuen færdig og når 
loftpladerne kommer, så færdiggøres gult hus.  
 
Skoleopstart med oplæg om dialogcirkel af Jesper 
Holme, som oplæg til det der skal arbejdes med 
på pædagogisk weekend i sep.  
 
Elevtallet på 9. årgang var faldet over sommeren, 
samtidig med at der var en lærer, der havde sagt 
op pr. 31. juli manglede vi en lærer på 7. årg.  
Derfor blev personaletilretningen lavet internt.  
 



 
Bestyrelsen vil gerne se tallene for elev vandring. 
 
Vi drøftede fortsat fokus på elevtrivsel, hvor 
dialogcirklen og elevsamtaler er med til at 
fastholde elevinvolveringen og oplevelsen af at 
være en del af fællesskabet.  
 
Omorganiseringen i Børn og Unge betyder at der 
ikke indkaldes til møder før 1. nov.  
Det sammen gælder klynger. Her er vi sammen 
med Tilst og Sabro.  
 
 

6. Gennemgang af 
vores årshjul 
 

Årshjul er vedhæftet dagsorden   Vi gennemgik årshjulet og blev enige om at vi 
skriver punkter på efterhånden. Vi vil gerne 
invitere dagtilbud med til mødet i november, 
hvor SFO-rådet også er inviteret.  
Vi aftaler at Astrid laver et oplæg til næste møde 
om principper. Alle kigger på principperne og 
prioritere rækkefølgen af gennemgang. Vi 
beslutter arbejdsgangen ved næste møde.  
 

7. Forældrerådsmøder 
 

Hvordan repræsenteres skolebestyrelsen på disse 
møder? 
Hvem er med på hvilke årgange? 

  Vi snakkede om hvordan vi kan synliggøre 
skolebestyrelsen og skolebestyrelsens arbejde.  
Vi tager et billede og lægger pjecen op på aula 
med link til hjemmesiden.  

8. Køleskabe 
 

Der er køleskabe i nogle af klasser.    Astrid fremlægger punktet, som både har 
pædagogiske, økonomiske og miljø-mæssige 
konsekvenser. Vi drøftede punktet og kan ikke stå 
inde for, at skolen skal stå med ansvar for 



 
sikkerhed og el-regning. Det samme gælder 
mikroovne og el-kedler. Det findes kun i 
personalekøkkenet.  
 

9.  
Kort nyt, siden sidst 
SFO 
Undervisning 
Forældre 
Elever 
Andre/andet 

   Konfirmationsforberedelse – Astrid tjekker op på 
samarbejdet med præsten.  
Vi har ikke modtaget noget om opstart  

Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 


